

KERAJAAN MALAYSIA
JABATAN PENGAIRAN DAN SALIRAN
WILAYAH PERSEKUTUAN KUALA LUMPUR



KENYATAAN SEBUT HARGA

Bil.	Butiran Sebut Harga	Syarat Kelayakan	Tarikh dan Masa Taklimat / Lawatan Tapak	Harga Dokumen, Tarikh, Waktu Operasi Kaunter Dan Tempat Perolehan Dokumen	Tarikh dan Tempat Tutup Sebut Harga
1	No. Sebut Harga : JPS WPKL (SH)/PLSK/06/2025 KERJA-KERJA MENAIKTARAF PENUTUP CHAMBER DAN PERUMAH BIOMEDIA DALAM CHAMBER BIOFILL TANK NO 19 HINGGA NO 21 DI RIVER WATER TREATMENT PLANT (RWTP) BATU 1 BAGI PROJEK RIVER OF LIFE (ROL) SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN	i. Kontraktor yang berdaftar dengan CIDB di Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur ii. Mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) di bawah kod bidang: Gred – G3 Kategori – CE Pengkhususan: CE21 – Kejuruteraan Awam CE32 – Penyelenggaraan Kejuruteraan Awam iii. Sijil Pematuhan Cukai (TCC) yang masih sah	Tarikh: 11 April 2025 (Jumaat) Masa Pendaftaran: 9.30 - 10.00 pagi Masa Taklimat: 10.00 pagi Tempat Taklimat: BILIK MESYUARAT 2 PLSK Kehadiran Taklimat /Lawatan Tapak: DIWAJIBKAN	PERCUMA 14 April 2025 (ISNIN) Hingga 21 April 2025 (ISNIN) WAKTU OPERASI KAUNTER ISNIN - KHAMIS 9.00 PAGI – 12.30 TENGAHARI 2.30 PETANG – 4.00 PETANG JUMAAT 9.00 PAGI - 12.00 TENGAHARI Kaunter Jualan Dokumen Sebut Harga Aras Bawah Bahagian Ukur Bahan dan Kontrak, JPS WPKL Jalan Sultan Salahuddin 50626 Kuala Lumpur	Peti Tawaran Aras Bawah Bahagian Ukur Bahan dan Kontrak JPS WPKL Jalan Sultan Salahuddin 50626 Kuala Lumpur Tarikh Tutup 21 April 2025 (ISNIN) Jam 12.00 tengahari

- Hanya **PENAMA** syarikat di dalam Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dibenarkan untuk menghadiri lawatan/ taklimat tapak. Kontraktor **TIDAK BOLEH** mewakili pegawai selain daripada penama dalam PPK, SPKK.
- PENAMA SYARIKAT BAGI KONTRAKTOR LAYAK WAJIB HADIR KE KAUNTER JUALAN BAGI PENGESAHAN DAN MENDAPATKAN SIJIL PENDAFTARAN PEROLEHAN SEBUT HARGA JPSWPKL UNTUK MEMULAT TURUN DOKUMEN SEBUT HARGA MELALUI KOD QR.**
- SURAT PERWAKILAN KUASA ADALAH TIDAK DIBENARKAN.**
- Sila bawa sijil-sijil ASAL seperti CIDB (PPK dan SPKK), Sijil Pematuhan Cukai (TCC) yang masih berkuatkuasa dan Kad Pengenalan serta Cop Syarikat bagi tujuan semakan di kaunter jualan.
- SIJIL PENDAFTARAN PEROLEHAN SEBUT HARGA JPSWPKL** (yang diberi nombor siri dan dicop di kaunter jualan) dan dokumen sebut harga yang dicetak serta lengkap diisi hendaklah dikembalikan pada TARIKH dan MASA yang ditetapkan dalam Kenyataan Sebut Harga.
- Sekiranya Syarikat didapati memberikan **SIJIL PENDAFTARAN PEROLEHAN SEBUT HARGA JPSWPKL** kepada pihak lain atau terdapat pemalsuan dokumen, JPSWPKL berhak untuk menolak sebut harganya dan laporan kepada CIDB akan diperakukan terhadapnya.

Pegarah
Jabatan Pengairan Dan Saliran
Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur

Ir. HJ. MOHD AZMIN BIN HUSSIN

Disahkan:
Nama :
Jawatan :
Tarikh :

24/3/25